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U stuurde ons een brief met daarin enkele vragen over de verkeersveiligheid van de A28 te De Punt. 
 
In deze brief leest u onze reactie en beantwoorden wij uw vragen puntsgewijs. 
 
Algemeen. 
De A28 is een rijksweg en in beheer en onderhoud bij het Rijk. Rijkswegen behoren, gelet op gebruik en 
intensiteiten tot de meest veilige wegen in ons land. Rijkwaterstaat doet er ook alles aan om dat zo te 
houden. 
 
De aansluiting A28 – N34 
Voor wat betreft de op- en afritten Eelde – Glimmen is dit een complexe situatie omdat ook de N34 hier 
op de A-28 aansluit. Dit gebeurt middels een zo genaamd weefvak. Het invoegen vanaf N34 op de A28 
en uitvoegen vanaf de A28 naar afrit Eelde - Glimmen gebeurt in dezelfde strook. Het verkeer “weeft” hier 
als het ware. 
Met de ombouw tot een Haarlemmermeeraansluiting zal het weven naar verwachting een stuk soepeler 
verlopen. 
 
De oprit vanaf de Groningerstraat richting A28, Groningen. 
Deze oprit heeft een zeer korte boogstraal en ligt in een helling. Effect hiervan is dat voertuigen, met 
name vrachtwagens, niet voldoende op snelheid komen en met een (veel) te lage snelheid moeten 
invoegen op de A28. Dit zorgt voor gevaarlijke situaties, zeker in combinatie met het er vlak voor liggende 
weefvak. Met een Haarlemmermeer behoort ook deze gevaarlijke situatie tot het verleden. 
 
De afrit vanaf de A28 richting Eelde Glimmen, komende vanaf Groningen. 
Deze afrit heeft ook een zeer korte boogstraal met als effect dat het de snelweg verlatende verkeer erg 
sterk moet afremmen. Het trieste ongeval op zondag 30 mei heeft dan ook hier plaatsgevonden. Het 
aanbrengen van een vangrail in de boog biedt geen oplossing. De boogstraal is dermate krap dat een 
vangrail meer het effect van een “muur” zou hebben. Ook hier geldt dat met een ombouw naar een 
Haarlemmermeer het risico op dit soort noodlottige ongevallen sterk wordt gereduceerd. 
 
Aansluiting op- en afritten A28 op de Groningerstraat. 
De oostelijke aansluiting is reeds uitgevoerd als rotonde, deze locatie werd aangemerkt als een “black 
spot”. Zoals u schrijft is een rotonde inderdaad de meest veilige kruispuntoplossing. Bij de ombouw tot 
Haarlemmermeer wordt ook de westelijke aansluiting van de op- en afritten als rotonde uitgevoerd. 
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Uw vragen: 

1. Heeft u een overzicht van ongevallen die in de afgelopen 10 jaar zijn voorgevallen óp de op- en 
afrit A28 én het onderliggende wegennet (aansluitingen Groningerstraat)? 
Wij hebben registreerde ongevallen vanaf 2014, dus niet van de afgelopen 10 jaar. Een ongeval 
zoals zondag 30 mei gebeurde heeft op deze afrit nog niet eerder plaatsgevonden. 
Wel is de gehele aansluiting met haar op- en afritten en weefvak een complexe situatie. Het 
aantal geregistreerde ongevallen wat heeft plaatsgevonden sinds 2014 op en rond deze 
aansluiting bedraagt 97 stuks waarvan 1 dodelijk, 8 met letsel en 88 met materiele schade. 
 

2. Welke maatregelen zijn genomen en gepland om bovenstaande ongevallen te voorkomen? 
Volgens de plannen wordt de aansluiting een volwaardige Haarlemmermeer aansluiting. 
Daarmee zijn de krappe boogstralen verdwenen en hiermee worden ernstige ongevallen zoals 
onlangs voorkomen. 
 

3. Een zogenaamde "T aansluiting" is in zichzelf significant onveiliger dan een rotonde. Wat is de 
status van het plan om ook aan de westzijde van de A28 een rotonde in de Groningerweg aan te 
leggen? 
Zodra de aansluiting een volledige Haarlemmermeer aansluiting wordt, wordt de T- aansluiting 
vervangen door een rotonde die, zoals u ook schrijft, veiliger is dan een T aansluiting. 
 

4. Wat is de status van het plan om de aansluiting De Punt om te bouwen tot een "volledige 
Haarlemmermeeraansluiting"? 
De provincie Drenthe is trekker van het plan Transferium De Punt, inclusief de op- en afritten. 
Vanwege de stikstofproblematiek heeft dit plan, ook bij ons, enige tijd stilgelegen. Zoals het nu 
lijkt gaat de provincie, in bouwteamverband na de zomer verder met de planvormingen en besluit 
uw raad eind dit jaar over definitieve vaststelling van het bestemmingplan.  
 

5. Bent u in overleg met Rijkswaterstaat over de wijze waarop de afrit "afstevent" op de aldaar 
groeiende bomen en zou bijvoorbeeld een (korte?) geleiderail een vergelijkbaar ongeval kunnen 
voorkomen? 
Wij zijn als gemeente niet in overleg met Rijkswaterstaat. Rijkswaterstaat is echter wel partner in 
de ontwikkeling van Transferium De Punt en de aanpassing en van haar aansluitingen op de 
A28. 

 
Wij gaan ervanuit dat met deze brief uw vragen zijn beantwoord.  
Voor eventuele nadere informatie kunt u contact opnemen met de heer Herman Kolker, verkeerskundig 
adviseur van het team Gemeentewerken. 
 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
O. de Jager RC MAC drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris a.i. burgemeester 
 
Deze brief is digitaal geparafeerd en daarom niet ondertekend. 



 

 

           
 
 
 

Paterswolde, 31 mei 2021 
 
 
 

 
College van Burgemeester en Wethouders    
Kornoeljeplein 1 
9481 AW VRIES. 
 
Onderwerp: Verkeersveiligheid A28 De Punt 
 
 
Geacht College, 
 
Tot onze grote schrik zagen wij het nieuwsbericht over een dodelijk ongeval op de aansluiting A28 
De Punt. Wij wensen alle nabestaanden en hulpverleners erg veel sterkte in de verwerking van dit 
grote verdriet. 
 
Naar aanleiding van dit noodlottige ongeval hebben wij enkele vragen over de lokale 
verkeersveiligheid. 
 

1. Heeft u een overzicht van ongevallen die in de afgelopen 10 jaar zijn voorgevallen óp de 
op- en afrit A28 én het onderliggende wegennet (aansluitingen Groningerstraat)?  

 
2. Welke maatregelen zijn genomen en gepland om bovenstaande ongevallen te voorkomen? 

 
3. Een zogenaamde “T aansluiting” is in zichzelf significant onveiliger dan een rotonde. Wat is 

de status van het plan om ook aan de westzijde van de A28 een rotonde in de 
Groningerweg aan te leggen? 
 

4. Wat is de status van het plan om de aansluiting De Punt om te bouwen tot een “volledige 
Haarlemmermeeraansluiting”?  
 

5. Bent u in overleg met Rijkswaterstaat over de wijze waarop de afrit “afstevent” op de 
aldaar groeiende bomen en zou bijvoorbeeld een (korte?) geleiderail een vergelijkbaar 
ongeval kunnen voorkomen? 

 
 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA fractie,  
 
Henk Middendorp, fractievoorzitter. 
 
Correspondentieadres: Tonckensweg 8, Paterswolde 
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